
 

Valberedningens förslag till styrelse och revisorer vid Stockholms 

Simförbunds årsmöte 21 mars 2024 

Valberedningen inledde sitt arbete inför årsmötet 2024 genom att intervjua sittande 

styrelseledamöter vid förbundets konferens i september. Utifrån denna information har 

valberedningen diskuterat hur styrelsen ska formeras och kompletteras, samt process för att 

identifiera och föreslå nya kandidater. Valberedningen har slutfört sitt uppdrag och kommer 

vid årsmötet 21 mars 2024 föreslå nedanstående styrelseledamöter och revisorer. Enligt 

förbundets stadgar ska styrelsen bestå av ordförande samt minst 6 ledamöter. 

Valberedningen föreslår att antalet styrelsemedlemmar ska vara totalt 9 under det 

kommande året varav fyra kvinnor och fem män. 

Vidare har valberedningen eftersträvat kompetenser från de olika simidrotterna och 

bakgrund från olika medlemsföreningar för att göra styrelsen så komplett som möjligt. 

Notera att klubbarna som anges nedan efter respektive namn är där de föreslagna 

ledamöterna är eller har varit mest aktiva under de senaste åren. 

Styrelsens sammansättning – förslag: 

Omval av distriktsordförande tillika ordförande för en period av ett år: 

- Lars Reuterskiöld   

Ledamöter med ett år kvar på sin mandatperiod: 

- Jonas Nilsson  

- Sara Nyström  

Omval av ledamöter för en period av två år 

- Alexandros Vlastos  

- Sara Alfredsson  

- Stefan Gyllberg  

- Daniel Söderholm 

- Jenny Depadua  

Nyval av ledamot för en period av två år 

- Emma Aspenberg SK Neptun 

Auktoriserad revisor Lena Johnsson -  Sonora 

Valberedningen - Mats Lennerthson - Jenny Gustavsson - Jonatan Wik 



Emma Aspenberg 

 

Är 47 år och bosatt Hammarby Sjöstad och aktiv inom simhopp sedan 2022.  

Jag både tränar och tävlar i Neptun Simhopp och är sedan årsskiftet 23/24 

verksamhetsansvarig för vuxensektionen samt också tränare för barn & ungdom. I mitt 

tidigare idrottsliv var jag dansare och gymnast samt poledansare på elitnivå med deltagande 

i två SM i Polesport.  

Till vardags arbetar jag som Legal Assistant inom Affärsjuridik, och frilansar som sportfotograf 

samt som coach i gymnastik. Förutom det har jag också en yrkesbakgrund som Executive 

Assistant inom Telecom och fem år på två olika advokatbyråer samt suttit i BRF styrelse. 

 

 


